
Zápis ze 7. jednání rady školy při ZŠ, ZUŠ a MŠ Frýdlant 

konaného dne 29. 11. 2022 

Přítomní členové: PhDr. Květa Kutílková,  Bc. Hana Roušarová, Bc. Markéta Nováková,  pí 
Andrea Kaplanová, David Šárka, DiS., Mgr. Jana  Močárková, Ing. Petr Stodola 
 
Omluveni: Mgr. Anna Chvojková, Mgr. Marcela Krýchová 

Hosté: Mgr. Bc. Petr Kozlovský, ředitel školy 

Program: 

1. Projednání inspekční zprávy České školní inspekce 
2. Různé 

 
Předsedkyně školské rady Mgr. Jana Močárková přivítala přítomné členy, seznámila je 
s programem a organizačními náležitostmi jednání a předala slovo panu řediteli Mgr. Bc. Petru 
Kozlovskému. 
 

1. Inspekční zpráva České školní inspekce 
Pan ředitel informoval členy školské rady, že ve dnech 10. – 14. 10. 2022 proběhla na 
všech pracovištích kontrolní a inspekční činnost České školní inspekce a poté seznámil 
s obsahem této zprávy a se závěry inspekční činnosti. Jednotlivé části hodnocení 
vysvětlil a zodpověděl případné dotazy členů rady.  

 
Rada školy bere na vědomí „Inspekční zprávu České školní inspekce“. 

 
2. Různé 

Pan ředitel v závěru jednání seznámil s některými projekty, do nichž je škola začleněna. 
(např. Projekt MŠMT na podporu škol s vysokým podílem žáků se sociálním 
znevýhodněním). 
 

Další jednání školské rady proběhne v březnu 2023. 
 
Zapsala: Markéta Nováková 
Ověřila: Mgr. Jana Močárková 

 Frýdlant: 29. 11. 2022 
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